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Beslutsprocessen för genomförande av relining 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ta lån? 

NEJ 

JA NEJ 

Genomföra relining? 

Fondering innan upphandling? 

NEJ JA 

JA NEJ 

JA 

Helentreprenad? 

NEJ 

När skall relining genomföras? 

I framtiden Så snart som möjligt 

Styrelsen har sedan inriktningsbeslutet på årsmöte 

2017-05-23 arbetat med tesen att genomföra relining 

av föreningens samtliga rörsystem för att säkerställa 

framtida drift och minimera risker.  

 

Styrelsen kommer inte ingå 

något avtal innan vi har säkrat 

fonderingen för relining. 

 

Stämman beslutade 2019-02-13 på 

extrastämman att inte ta banklån 

via samfälligheten. 

 

Efter presentation av förundersökningsrapporten vid 

extrastämman 2019-02-13 gick styrelsen vidare 

med upphandlingsprocessen av totalentreprenad. 

 

JA 

Styrelsen strategi är att genomföra relining så 

snart som möjligt, baserat på de utlåtanden 

som har tagits in från sakkunniga. 

Skall vi fondera 98 000 kr? 

Val av leverantör 

JA 

Stämman beslutade 2019-11-05 vid den 

återupptagna årsstämman att fondera     

98 000 kr för verksamhetsåret 2019/2020. 

 

Stämman beslutade 2019-11-05 vid den återupptagna 

årsstämman att ge Vanovo AB i uppdrag att genomföra 

relining som totalentreprenad. 
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